
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce dne 29. 4. 2014 
 

Přítomní zastupitelé obce: Jiří Levý, Jiří Machačka, ing. Vladimíra Sýkorová, Mgr. Ludmila 
Szöllösová, Kateřina Šertlerová, , Andrea Zoulová 
Nepřítomni: Hana Švitorková, DiS 

 

Veřejnost:  1 osoba  Zahájení: 19,30 hodin 

 
Na úvod starostka přivítala přítomné, sdělila, že zastupitelstvo je v počtu šesti členů 
usnášeníschopné a seznámila s programem schůze, který byl řádně vyvěšen.  

Za zapisovatelku navrhla Janu Horčicovou a ověřovatelky zápisu Mgr. Ludmilu Szöllösovou 

a Jiřího Levého. Podala návrh na doplnění programu o jeden bod, takže rozšířený program byl 
navržen v tomto sledu: 

 

Program: 

 
1. Zhodnocení volných finančních prostředků obce  
2. Prodej pozemku p.č. 66/71 

3. Prodej dřeva  

4. Různé, diskuse 
 

Návrh usnesení 1/4/14:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje navržený program schůze, zapisovatelku  Janu 

Horčicovou a ověřovatelky zápisu Ludmilu Szöllösovou a Jiřího Levého.  
  

Hlasování: PRO- 6, PROTI -0, ZDRŽEL SE – 0  

Usnesení schváleno.  

 
1. Zhodnocení volných finančních prostředků obce 
 

Starostka přivítala a představila přítomným ing. Viktora Harnacha, finančního specialistu a 
poradce, kterého požádala o doporučení, kam uložit další volné finanční prostředky obce za 
vyšší úrok než jedno procento.  
Ing. Harnach by doporučil akciové fondy, ale tam je výhodnější nechávat peníze tři až pět let 
a to je pro obec dlouhá doba, protože bude potřebovat finanční prostředky dříve. Doporučuje 
proto JT privátní investiční banku, kde přijímají vklady od půl milionu výše za úrok od 1,8 
do 2,8 %, podle délky vkladu.  

 

Návrh usnesení 2/4/14:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje uložení volných finančních prostředků obce do JT 

banky takto:  

1 milion korun na dobu 1 roku (bez možnosti dřívější výpovědi), 1,5 milionu korun na dva 

roky (také bez možnosti dřívější výpovědi) a 500 tisíc na dobu neurčitou s výpovědní lhůtou 3 
měsíce.  
 

Hlasování: PRO- 6, PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 0 

Usnesení schváleno.  
 

2. Prodej parcely p.č. 66/71 



Jedná se pozemek velikosti 36 m2, který byl oddělen geometrickým plánem a je na něm 
umístěna trafostanice pro VN, TS, NN pro 14 rodinných domů v lokalitě 1/6 (ulice 
Dolánecká). Tento pozemek obec prodává ČEZu a dostane za něj 3090 Kč.  
Návrh usnesení 3/4/14:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje prodej pozemku p.č. 66/71 za cenu 3090 Kč.  
 

Hlasování: PRO- 6, PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 0 

Usnesení schváleno.  

 

3. Prodej dřeva 

 
Zastupitelstvo obce souhlasilo s pokácením topolů kolem fotbalového hřiště. Stromy jsou již 
pokáceny a obec prodává dřevo. Cena byla stanovena na 300 Kč/1 m3.  
 
Návrh usnesení 4/4/14:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje prodej dřeva z pokácených topolů za cenu 300 Kč/1 
m3.  
 

Hlasování: PRO- 6, PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 0 

Usnesení schváleno.  

 
4. Různé, diskuse 
Paní Vojtíšková vznesla dotaz, zda byl využitý její podnět k získání dotace od nadace 

Partnerství. Tato nadace vypsala grant na max. částku 100 tisíc Kč na financování akcí, které 
aktivně zapojují místní komunitu. Měla na mysli, že by obec mohla získat prostředky na 
zapojení občanů do procesu rekonstrukce čp. 16. Starostka se seznámila s podmínkami 

grantového řízení, které již několik let probíhá. Účastní se ho především neziskové organizace 
a místní spolky, ale je určen i obcím. Navíc obec nemá konkrétní představu, na jaký projekt 
by žádala a navíc grantové řízení končí 30.4. Také starostce připadalo trochu „nemorální“ 
žádat o 100 tisíc, když na účtě obce je pět milionů. Myslí si, že mezi neziskovými 
organizacemi jsou potřebnější. Paní Vojtíšková také zmínila architekta Klápštěho, který 
organizuje plánování veřejných prostor za účasti místní komunity a že by se něco podobného 

mělo uspořádat i u nás s využitím čp. 16 a ptát se obyvatel, jak by chtěli budovu využít. 
Zastupitelé namítají, že většina obyvatel ví, co v budově bude, tj. multifunkční sál a hospoda a 
veřejnost bude seznámena s návrhy rekonstrukce, až budou vypracovány a potom budou mít 

možnost se k nim vyjadřovat. K. Šertlerová navrhla, že by mohli občané již teď vidět prázdné 
prostory. Zastupitelé s tím souhlasí a určují termín sobotu 24.5. od 10 do 12 hodin.  
Pí. Vojtíšková měla ještě připomínku ke zveřejnění náborového letáku Aera na úřední desce 
v obci, nesouhlasí s tímto uveřejněním, protože jsme proti letišti. Zastupitelé se domnívají, že 
je potřeba dát občanům možnost se dozvědět o nových pracovních místech a s letištěm toto 
nesouvisí. Další výtka se týká nevyvěšení oznamu o konání schůze na nástěnce na zastávce 
autobusu. Starostka odpověděla, že oznámení bylo na úřední desce na obecním úřadě i na 
webových stránkách a na náves ji nestihla dát.  

 
Po té starostka ukončila diskusi, poděkovala přítomným za účast a ukončila schůzi ve 20,28 

hodin.  

 

Zapsala: J. Horčicová 
 

Ověřila:   L. Szöllösová           J. Levý  


